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Hei Britt!
Nå har vi snakket sammen i kunstutvalget om kantineveggen på Voss. Etter litt diskusjon har vi blitt enige om at vi ønsker å
beholde te-kjøkkenet ved veggen, og opprinnelig antall paneler - altså ingen endring fra ditt opprinnelige forslag.

Og som du nevner blir det altså ikke aktuelt med innfelling av verkene i veggen grunnet størrelse/tyngde.

Per melder også at spilehimlingen av tre har retning langs kantine veggen, hvilket betyr at lyssetting av veggen i
kantinen lett lar seg gjennomføre, men til gjengjeld blir det ikke så enkelt med veggen ved skoletorget. Vi må
uansett se på belysningen av kunsten spesielt, men vi snakket jo litt om det når vi var på befaring.

Jeg legger ved utdrag fra møtereferatet (det som gjelder deg). Så ser jeg at jeg lovet en adresseliste ‐ det skal jeg
ordne!

Alt godt så lenge,
Petra


